

Title (en)

Package for the transport of delicate or easily breakable articles.

Title (de)

Verpackung für den Transport empfindlicher oder leicht zerbrechlicher Gegenstände.

Title (fr)

Emballage pour le transport d'objets fragiles.

Publication

EP 0253759 A2 19880120 (DE)

Application

EP 87730077 A 19870709

Priority

DE 8618960 U 19860711

Abstract (en)

The package is used for transporting articles, such as cameras, measuring equipment, glass or porcelain. Insert cards (10) are provided which are arranged parallel to the surrounding sides of the outside package (22) and are supported on the surrounding surfaces. These insert cards bear transverse webs (12), on which the articles (13, 14a, 14b) to be packaged are stored (Fig. 2). <IMAGE>

Abstract (de)

Es wird eine Verpackung für den Transport empfindlicher oder leicht zerbrechlicher Gegenstände, wie beispielsweise Fotoapparate, Meßgeräte, Glas oder Porzellan beschrieben, bei der parallel zu den Umfassungsseiten der Außenverpackung (22) angeordnete und sich an den Umfassungsflächen abstützende Einsatzkarten (10) vorhanden sind. Diese Einsatzkarten tragen Querstege (12), auf denen die zu verpackenden Gegenstände (13, 14a, 14b) gelagert sind (Fig. 2).

IPC 1-7

B65D 25/12; B65D 25/44; B65D 81/02

IPC 8 full level

B65D 25/10 (2006.01)

CPC (source: EP)

B65D 25/107 (2013.01)

Cited by

CN109110268A

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE ES FR GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

DE 8618960 U1 19860904; EP 0253759 A2 19880120; EP 0253759 A3 19891108

DOCDB simple family (application)

DE 8618960 U 19860711; EP 87730077 A 19870709